
Zápisnica

zo zasadnutia Obecného zastupitelstva v Slovenskej tupči

Dátum konania OZ: 4.t0.20I9



ffi OU"c Stovenská llupča, Námestie SNP 13, 976 t3 Slovenská lupčaW
zÁP!sNlcA

zo zasadnutia Obecného zastupitel'stva v Slovenskej [upči konaného 4.L0.2O79 v zasadačke OÚ

Slovenská tlupča.

Prítomní: [uboš Bakaljar, Mgr. Martin Bobák, RNDr. Vladimír Malý, lng. Katarína Sýkorová, PhD.

Erika Lamperová, Mgr. art. Radoslav Solárik, Mgr. Daniel Baláž

Neprítomný: Jozef Stanko

Ospravedlnil sa: Mgr. Michal Hlaváč

Program:

1. otvorenie zasadnutia
2. Volba návrhovej komisie, overovateíov zápisnice
3. Schválenie programu rokovania
4. Kontrola plnenia uznesení
5. Schválenie sobášnych dní na Matričnom úrade pre rok 2020
5. Zápis do kroniky obce roky 20'],4,2OI5,201,6,2017 ,2018
7. lng. Vojtech Malaga a manželka lubomíra, Spojová 2, Banská Bystrica - žiadosť oodkúpenie časti

pozemku parc. č. C KN 1835 cca 70 m2 v k. ú. Slovenská llupča
8. Ondrej Petrík, lupčianska 35, Slovenská [upča, Peter Homola, Za Ďaňacou 9, Slovenská [upča, Dušan

Homola, Za Ďaňacou ].2, Slovenská [upča, Mária Bauková, Slnečná 28, Banská Bystrica - žiadosti o
vyjadrenie sa k urbanistického bloku zástavby 41 - Konopiská

9. Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce k Návrhu zmeny rozpočtu obce Slovenská tupča na rok
2079 - Ro č. 3/2019 -

10. Návrh zmeny rozpočtu obce Slovenská llupča na rok 2OI9 - RO č. 3/2019
11. Správa HK obce o výsledku uskutočnených kontrol
12. Zrušenie uznesenia č.24/2OI2 zo dňa 28,2.2OI2 a návrh cenníka služieb a poplatkov ZŠ

Sama Cambela v Slovenskej llupči
13. Cenník služieb a poplatkov za prenájom Regionálneho florbalového strediska pre deti a

mládež v Slovenskej tupči
14. Návrh na určenie platu starostu obce Slovenská llupča
].5. Rózne
1-6. lnterpelácie poslancov
17. Záver

Č. 1.) Otvorenie zasadnutia

Rokovanie obecného zastupiterstva otvoril a viedol starosta obce Mgr. Roland Lamper.

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiteístva Slovenská tupča
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Bod Č. 2.} Voba návrhovej komisie, overovateíov zápisnice

Starosta obce Mgr. Roland Lamper prečítal program rokovania. Odporučil zvoliť za členov
komisie Mgr, Martina Bobáka, lng. Katarínu Sýkorovú, luboša Bakaljara, overením zápisnice
Radoslava Solárika, Eriku Lamperovú a písaním zápisnice poveril pracovníčku ocÚ tíviu Gondovú,

návrhovej

Mgr. art.

. Alnávrhovú komisiu v zložení Mgr. Martin Bobák, lng. Katarína Sýkorová, luboš Bakaljar

. B/ overovateíov zápisnice: Mgr. art, Radoslava Solárika a Eriku Lamperovú

Bobák, Solárik, Baláž

Bod č. 3.) Schválenie programu rokovania

Starosta obce Mgr. Roland Lamper prečítal program rokovania a navrhol hlasovať za schválenie programu
rokovania oz.

Bod Č. 4) Kontrola plnen|a uznesení

Starosta informoval o plnení uznesení, ktoré boli schválené na zasadnut í oz27.6.2019, a 13.8.2019. Uviedol,
Že Uznesenieč.64/2Ot9 zo dňa 27.6.2OL9je predmetom dnešného rokovania a Uznesenia zo dňa 13.8.2019
sú splnené, zmluvy podpísané a zverejnené. V Materskej škole sa odstraňuje havarijný stav v kotolni, na čo
boli odsúhlasené finančné prostriedky. Následne starosta odporučil hlasovať za vzatie na vedomie kontrolu
plnenia uznesení.

o program rokovania oz

Sýkorová, Lamperová,
Bakaljar, Malý,

o kontrolu plnenia uznesení zo zasadnutia OZ dňa 27,6,2OL9 a 13.8.2019

Sýkorová Lamperová,
Bakaljar, Malý,

Zápisnica z rokovania Obecného. zastupiteístva Slovenská [upča
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Uznesenie č.:85l2OL9 Obecné
zastuoitel'stvo

schval'uje

H]asovanie: Za Proti Zdržal sa
7 0 0

Uznesenie č.:86l2OL9 Obecné
zastuoiteístvo

schval uje

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
7 0 0

Uznesenie č.z87|2OL9: Obecné
zastuoitel'stvo

Berie na vedomie

Hlasovanie: Za Proti Zdrža! sa
7 0 0



M ou"c Stovenská llupča, Námestie sNP 13, 976 tg Slovenská lupčaq6ry

Bod Č.5) Schválenie sobášnych dní na Matričnom úrade pre rok 2020

Magdaléna Badániková, matrikárka obce poslancom predložila na schválenie návrh sobášnych dní na
MatriČnom na Úrade pre rok 2020, Starosta navrhol hlasovať za schválenie sobášnych dní na Matričnom
úrade pre rok 2020.

Bod Č. 6) Zápis do kroniky obce roky 2014,2ot5,2ot6,2ol7,2ot8

lng. Elena Debnárová, kronikárka v danom období poslancov informovala, že podklady, ktoré jej boli
doruČené na zapracovanie, bolidoplnené do zápisu. lng. Dana Blaškovičová, hlavná kontrolórka obce podala
námietku, Že jej podklad ohťadom rozpočtu nebol doplnený, čo predkladateíka zápisu Elena Debnárová
vysvetlila tak, Že rozpoČet sa musí zapisovať do kroniky skutočný - teda schválený. poslanci sa zhodli na
oprávnenosti námietky a žiadali predkladatelku údaje vo všetkých rozpočtoch za roky 2074- 2018 opraviť.
Poslankyňa OZ Erika Lamperová upozornila na to, že zápis je okrem iného potrebné upraviťtak, aby bola
v správach dodrŽaná jednotnosť a to najmá aby boli všetky písané v rovnakom čase, t,z. v minulom., s čím
móže kronikárke postupne pomócť.

Starosta navrhol hlasovať za schválenie zápisov do kroniky obce roky 2ot4,2oL5,2oL6,2oL7 a 2018
s navrhovanými zmenami,

BOd Č. 7) tng. Vojtech Malaga a manželka [ubomíra, Spojová 2, Banská Bystrica - žiadosť
o odkúpenie časti pozemku parc. č. c KN 1835 cca 70 m2 v k. ú. Stovenská llupča

Miroslava Oravcová, zamestnankyňa oddelenia výstavby a ochrany životného prostredia poslancov
informovala, Že lng. Vojtech Malaga chce nehnuteínosť predať a pozemok, ktoný je využívaný ako terasa,
chce mať vysporiadaný.

Starosta navrhol hlasovaťza vzatle na vedomie žiadosťa neschvátiťodpredaj pozemku.

o sobášne dni na Matričnom úrade pre rok2020 podía prílohy č, 1

Sýkorová Lamperová,
Bakaljar, Malý,

Bobák, Solárik, Baláž

o zápis do kroniky obce roky 2OL4,2OI5,2016,2Ot7 a 2018

Sýkorová Lamperová,
Bakaljar, Malý,

Bobák, Solárik, Baláž

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiteťstva Slovenská tupča
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Uznesenie č.:88l2Ot9 . Obecné
zastupiteI'stvo

Schval uje

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
7 0 0

Uznesenie č.:89l2ot9 * Obecné
zastupitel'stvo

Schval uje

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
7 0 0
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R/ Žiadosťoodkúpeniečasti pozemkuparc.č,CKN1835cca70m2vk.ú.Slovenská[upča,
pred Reštauráciou pod hradom Slovenská [upča, ktorú predložili žiadatelia lng. Vojtech
Malaga a manželka lubica, Spojová 2, Banská Bystrica.

. B l Predaj pozemku parc, č, C KN 1835 cca 70 m2 v k.ú. Slovenská [upča, pred Reštauráciou
pod hradom Slovenská llupča.

Sýkorová Lamperová,
Bakaljar, Malý,

Bobák, Solárik, Baláž

Bod Č.8) Ondrej Petrík, llupčianska 35, Slovenská llupča, Peter Homola, Za Ďaňacou 9,

Slovenská [upča, Dušan Homola, Za Ďaňacou 12, Slovenská llupča, Mária Bauková, Slnečná 28,

Banská Bystrica - žiadosti o vyjadrenie sa k urbanistickému bloku zástavby A1 - Konopiská

Miroslava Oravcová, zamestnankyňa oddelenia výstavby a ochrany životného prostredia poslancov informovala
o predložených žiadostiach o územnoplánovaciu informáciu ohíadom vypracovania doplnku k Územnému
plánu (UPN) obce v lokalite KONOP|SKÁ ako samostatnú časť. Po prerokovaní žiadostí v stavebnej komisii
bolo konštatované, že nakoíko v lokalite nie je doriešená rýchlostná cesta l/66 a nie sú v rozpočte zahrnuté
ani finančné prostriedky na vypracovanie UPN samostatnej zóny, navrhujú v budúcnosti lokalitu A1
KONOPlSKÁ riešiť ako celok.
Starosta navrhol hlasovať za vzatie na vedomie predložené žiadosti ohíadne vyjadrenia sa k urbanistickému
bloku zástavby A1- Konopiská podla platnéno ÚPtrl Obce Slovenská [upča.

Bod Č. 9) Odborné stanovisko hlavnej kontrolórky obce k Návrhu zmeny rožpočtu obce
Slovenská llupča na rok 2OL9 - Rozpočtové Opatreni e č.3l2Oí9

lng. Dana Blaškovičová, hlavná kontrolórka obce informovala o Odbornom stanovisku k zmene rozpočtu
obce. Navrhovaná zmena sa týka zmeny rozpočtu OU a rozpočtových organizácií v zriadbvatelskej
pósobnosti obce.

Žiadosti Ondreja Petríka, llupčianska 35, Slovenská llupča, Petra Homolu, Za Ďaňacou 9,

Slovenská [upča, Dušana Homolu, Za Ďaňacou 12, Slovenská [upča, Márii Baukovej, Slnečná

28, Banská Bystrica, ohíadne vyjadrenia sa k urbanistickému bloku zástavby 41- Konopiská

podIa platnérro ÚPru Obce Slovenská [upča.

Sýkorová Lamperová,
Bakaljar, Malý,

Bobák, Solárik, Baláž

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiterstva Slovenská [upča
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Uznesenie č.:9Ol2OL9 Obecné
zastuoitel'stvo

Berie na vedomie

a

Obecné
zastupitel'stvo

Neschval'uje

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
7 0 0

Uznesenie č.z91l2OL9 Obecné
zastLoitel'stvo

Berie na vedomie

a

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
7 0 0
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Starosta navrhol hlasovať za vzatie na vedomie odborné stanovisko Hlavnej Kontrolórky obce k
Návrhu zmeny rozpočtu obce RO č,3/2OL9,

Bod Č. 10) Návrh zmeny rozpočtu obce Slovenská Ilupča na rok 2otg - Ro č.3/2019

Žofia Kočíková, zamestnankyňa finančného úseku predložila poslancom vypracovaný Návrh zmeny rozpočtu
obce, PredloŽený materiál okrem iného obsahoval informácie o presunoch rozpočtových prostriedkov,
PrekroČeníviazaní príjmov a výdavkov, rovnako ako účelovom viazaní finančných operácií, či prevodoch
prostriedkov z rezervného fondu. Návrh obsahoval aj podrobnú informáciu o účelovo určených výdavkoch.
V rámci diskusie poslanec [uboš Bakaljar žiadal vysvetliť čo je v položke tarifný osobný funkčný plat 15 300
€. Žofia Kočíková vysvetlila, že sa jedná o finančné prostriedky zo štátu, ktoré musí preúčtovať.
Starosta navrhol hlasovať za schválenie zmeny rozpočtu a RO č, 3l2OI9

Bod Č. 11) Správa HK obce o vrýstedku uskutočnených kontrol

lng. lng. Dana Blaškovičová, hlavná kontrolórka obce informovala, že kontrola bola zameraná na
hospodárenie s verejnými prostriedkami a to konkrétne Bežné výdavky - rutinnú a štandardnú údržbu
výpoČtovej techniky, nákup materiálu a na služby týkajúce sa softvéru a výpočtovej techniky obce za roky
2017,2OL8 firmou SAVET s.r.o. Banská Bystrica. Kontrolou boli zistené vážne nedostatky zo strany
administratívnych zamestnancov obce ako aj dodávatela podrobne popísané v Správe o výsledku kontroly
č.5locÚl2ol9.
ĎalŠia kontrola bola kontrola pnenia uznesení za ll. polrok 2018 o čom bola predložená Správa o uisledku
kontroly č. 6locÚ l 2oL9.
Starosta navrhol hlasovaťza vzatie na vedomie Správu HK obce o výsledku uskutočnených kontrol.

. Al odborné stanovisko HK obce k Návrhu zmeny rozpočtu obce Slovenská [upča na rok 2019
- Rozpočtové opatrenie é.3l2OI9.

Sýkorová Lamperová,
Bakaljar, Malý,

. Al Zmenu rozpočtu obce Slovenská lupča na rok 2019

. Bl RozpoČtové opatrenie č.3l20L9 a upravený rozpočet obce Slovenská llupča na rok 2019
v predloženom členení.

Sýkorová Lamperová,
Bakaljar, Malý,

Bobák, Solárik, Baláž

Zápisnica z rokovania Obecného zastupitelstva Slovenská [upča
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Uznesenie č.:92l2019 Obecné
zastupiteístvo

Berie na vedomie

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
7 0 0

Uznesenie č:93l2oL9 Obecné
zastuoitelstvo

Schval'uje

Hlasovanie: 7a Proti Zdrža| sa
7 0 0



@ 
OU"c Stovenská llupča, Námestie SNP ].3, 976 L3 Slovenská [upča

o správu Hk obce o výsledku uskutočnených kontrol

Sýkorová Lamperová,
Bakaliar, Malý,

Bod č. 12 ) Zrušenie uzneseniaé.24|2Ot2zodňa28.2.2OL2a návrh cenníka sluŽieb

a poplatkov ZŠ Sama Cambela v Slovenskej llupči

paedDr. René Kováčik, riaditeř ZŠ oboznámil poslancov s predloženým materiálom, v ktorom navrhuje

zmenu výšky nájmu za jednotlivé objekty a priestory v škole. Poslankyňa Katarína Sýkorová poŽiadala

vysvetlenie poplatku 5 € kde v materiáloch bola uvedená suma na mesiac. Upozornila, Že by sa malo jednať

o hodinu. Riaditel pripomienku poslankyne potvrdil.

Starosta navrhol hlasovať za zrušenie uznesenia č. 24l2OL2a schválenie cenníka služieb a poplatkov ZŠ

Sama Cambela v Slovenskej llupči.

Bod č. 13) Cenník služieb a poplatkov za prenájom Regionálneho florbalového strediska pre

detia m!ádež v Slovenskej llupči

V súvislosti so spustením do prevádzky objekt Regionálneho florbalového strediska pre deti a mládeŽ

predložilstarosta Mgr. Roland Lamper návrh cenníka za prenájom a prevádzku objektu na obdobie do marca

2020. Uviedol, že v apríli 2020 by sa pristúpilo k reálnemu prepočtu nákladov. Za prenájom haly navrhuje

20 € l hod. a spoločného priestoru - zázemie ll. posch. 30 € l deň. Poslanec Mgr. Daniel BaláŽ navrhol

prenájom spoločného priestoru - zázemia 10 €/ hod.

o 78.28 h. prišiel poslanec Mgr. Michal Hlaváč

o Uznesen ie č.24|2oL2, ktorým OZ obce Slovenská lupča schválilo poplatky v Základnej škole

Sama Cambela v Slovenskej llupči ku dňu 3t.L2.2Ot9.

o cenník služieb a poplatkov základnej školy sama cambela v slovenskej tupči s platnosťou

od 1.1.2020

Sýkorová Lamperová,
Bakaljar, Malý,

Bobák, Solárik, Baláž

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiteístva Slovenská tupča
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Uznesenie č.:94l2O19 Obecné
zastupitel'stvo

Berie na vedomie

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa

7 0 0

Uznesenie é.:95l2O19 Obecné
zastupiteťstvo

Ruší

Obecné
zastupiteI'stvo

Schva!'uje

H]asovanie: 7a Proti Zdržal sa
7 0 0
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Starosta navrhol hlasovaťza schválenie Cenníka služieb a poplatkov za prenájom Regionálneho florbalového
strediska pre deti a mládež v Slovenskej ťupči.

Bod Č. 14) ruávrh na určenie platu starostu obce Stovenská tlupča

Poslankyňa Erika Lamperová predložila poslancom na schválenie návrh na určenie platu starostu obce.
ZvýŠenie základného platu z 244t,33 € móže byť rozhodnutím obecného zastupiteístva podťa zákona až

o 60%, Niektorí poslanci navrhovali zvyšovať starostovi plat až od januára budúceho roku vzhíadom na už

existujúci rozpoČet. Poslanci Vladimír Malý a Martin Bobák navrhovali 60 %. Ostatní poslanci takéto vysoké
zvýŠenie zamiet]i. Predkladateíka materiálu Erika Lamperová navrhla zvýšenie platu o t5ToodL.LL.2O79.

Starosta navrhol hlasovať za zvýšenie platu starostovi obce Slovenská llupča o 15 % na sumu 2 808 €
s účinnosťou od 1.11.2019.

Bod č.15) Rózne

Starosta Mgr. Roland Lamper informoval poslancov o Dopravnom projekte verejného podujatia ,, Turíčny
jarmok 2020" pre cestu llll2427 a miestne komunikácie v obci Slovenská [upča, ktorý umožní odklon
dopravy a uzatvorenia námestia. Projekt rieši uzatvorenie cesty a trasy obchádzky. Ďalej informoval aj

o tom, Že z dóvodu prekládky cesty l/66 počas budovania R1, by bolo vhodné mať pomenovanie časti príboj

ako miestna časť príboi .

Starosta navrhol hlasovať za vzatle na vedomie lnformáciu o príprave dopravného projektu verejného

o cenník služieb a poplatkov za prenájom Regionálneho florbalového strediska pre deti a
mládež v Slovenskej llupči, 20 € l športová hala l hodina a prenájom spoločných
priestorov - zázemia lt. poschodie 10 €/ hod.

Sýkorová Lamperová,
Bakaljar, Malý,

Bobák, Solárik, Baláž,
Hlaváč

r Zvýšenie platu starostovi obce Slovenská [upča o L5 % na sumu 2 808 € s účinnosťou od
L.LLzotg.

Lamperová, Bakalja1
Malý, Bobák, Solárik,

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiteťstva Slovenská l1upča
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Uznesenie č.:96/2Ot9 Obecné
zastuDiterstvo

schval uje

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
8 0 0

Uznesenie č.:97/2OL9 Obecné
zastuoiteťstvo

schval uje

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
7 0 I

Sýkorová
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Podujatia TuríČny jarmok 2020 pre cestu llll 2427 a miestne komunikácie v obci Slovenská llupča
a podanie návrhu vytvorenia miestnej časti Príboj v k. ú. Slovenská [upča.

Bod č. 16} lnterpelácie poslancov

Poslankyňa Erika Lamperová sa opýtala, v akom štádiu je projekt rekonštrukcie Námestia. Starosta
Mgr. Roland Lamper informoval, že sa uskutočnilo rokovanie v Bratislave a zmeny, ktoré boli dodatočne
poslancami navrhované sú odsúhlasené. Následne pójde žiadosť o zmenu projektu. Všetky pripomienky sú
zapracované, okrem Časti Lichardovej ulice, ktorú obec zrealizuje vo vlastnej réžii. Verejné obstarávania
bude pravdepodobne jedno pre všetky etapy. S prácami sa začne zrejme na jeseň budúceho roku.

Poslanec Mgr. Daniel Baláž požiadal, aby v rámci Pasportu Dopravného značenia bola riešená aj časť pod
zámkom, konkrétne parkovanie autobusov. Starosta povedal, že sa tam pójdu spolu pozrieť.

Poslankyňa lng. Katarína Sýkorová upozornila na povinnosť obce zverejňovať faktúry a aj povinnosť
zverejňovať majetok, ktorého hodnota je 20 násobok min. mzdy. Požiadala zverejňovať aj rozpočtové
opatrenia a aktualizovať údaje na web §tránke obce. V rámci Pasportu dopravného značenia žiada riešiť aj
lupČiansku ulicu. Konkrétne parkovanie a nýchlosť. Ešte upozornila na úpravu VZN o dotáciách, kde
je obmedzenie na získanie dotácie. Navrhuje, aby VZN prehodnotila p. JUDr. 7uzana Falisová.

Poslanec Mgr. Radoslav Solárik sa op,ýtal, prečo nie je uzavretý zmluvný vzťah s jediným subjektom v MKS
Jánom Priesolom, k tomu starosta povedal, že zmluva je platná. Žofia Kočíková, zamestnankyňa finančného
oddelenia vysvetlila, že Ján Priesol chce výnimku ako dóchodca. Z toho dóvodu sa musí zmluva
prehodnotiť.

Poslanec Mgr. Michal Hlaváč sa op,ital na podaný projekt v b,ývalej ZUŠ, k čomu ho starosta informoval, že
obec žiadosť vzala spáť.

Poslanec [uboŠ Bakaljar sa opýtal, či už bolo stretnutie so zástupcamiJednoty Sokol. Na čo pos$nkyňa Erika
Lamperová prítomných informovala, že pripravuje s poslancami, ktorí sú vo rnýbore, starostom, zástupcami
Sokola a kulturistami stretnutie. Poslanec lluboš Bakaljar v svojej interpelácii na identifikovanie parciel
v teréne navrhol, aby obec kúpila GPS prístroj a dataprojektor na prezentáciu materiálov na zastupiteístve.

Starosta navrhol hlasovaťza vzatle na vedomie interpelácie poslancov.

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiteístva Slovenská llupča

lnformáciu o príprave dopravného projektu verejného podujatia Turíčny jarmok 2020 pre
cestu lll/ 2427 a miestne komunikácie v obciSlovenská llupča a podanie návrhu vytvorenia
miestnej časti Príboj v k. ú. Slovenská [upča.

Sýkorová, Lamperová,
Bakaljar, Malý,

Bobák, Solárik, Baláž,
Hlaváč
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H!asovanie: Za Proti Zdržal sa
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r lnterpelácieposlancov

Sýkorová, Lamperová,
Bakaljar, Malý,

Bobák, Solárik, Baláž,
HIaváč

Bod č.17) Záver

Starosta pod'akoval všetloým prítomným za účasť na zasadnutí.

(

overovatel' ll

Zápisnica z rokovania Obecného zastupiteístva Slovenská [upča
10|Strana

Uznesenie č.:99l2OL9 Obecné
zastuoitel'stvo

Berie na vedomie

Hlasovanie: Za Proti Zdržal sa
8 0 0

Erika Lamperová


